



Dogarina -North Italy- VENETO 【多格丽娜】酒庄 意大利北部威尼托产区

- PROSECCO TREVISO DOC EXTRA DRY DOGARINA 特拉维索 普洛赛克起泡白葡萄酒
- SPUMANTE ROSE' DOGARINA 桃红起泡酒 (派对专用酒)
- SPUMANTE DOLCE DOGARINA 甜味起泡白葡萄酒

我们从位于威尼托的顶级酒庄—DOGARINA【多格丽娜】酒庄—精选了三款葡萄酒，包括世界闻名的普洛赛克起泡葡萄酒，多丽丝起泡甜味白葡萄酒，以及一款令人惊讶的、畅销世界各地酒吧、俱乐部、KTV和餐厅的桃红起泡酒。

DOGARINA【多格丽娜】酒庄坐落于一处涵盖威尼托和弗留利八省的葡萄酒DOC和DOCG产区，该产区是法定的世界知名的普洛赛克产区（实际上格蕾拉—葡萄品种—与普洛赛克是同义词），普洛赛克DOC产区包括并取代了先前的IGT产区，使其归于单一产区之下。



DOGARINA【多格丽娜】酒庄拥有超过150公顷的葡萄园，2011年销售超过200万瓶葡萄酒，超过40年生产高品质葡萄酒的经验。托奴斯家族摩登而充满活力的酒庄，如今是威尼托心脏地带，特拉维索和威尼斯之间，皮亚韦河畔的一颗璀璨宝石。超过150公顷的葡萄种植园，酿造出优雅而具有个性的葡萄酒，此乃拜这块神奇土地的自然秉性所赐：该区域的土壤被意大利人称之为伽兰铎，是一种较硬和粘质的土壤，含有丰富的钙和镁，使之培育出的葡萄酒具有独特的芳香、优雅和结构。近年DOGARINA【多格丽娜】酒庄通过国际性的媒体及活动，积极拓展市场，延伸其产品消费群体结构。由于其有效的销售网络，该酒庄酿造的高品质价格合理的葡萄酒畅销欧洲、美洲及亚洲三个大陆。意舍是【多格丽娜】酒庄在中国的独家授权销售公司。

We choose three wines from this classic winery, Dogarina from Veneto: from the world famous Prosecco, to a Spumante Dolce (sweet sparkling wine) to an amazing Spumante Rose' that is a huge bestsellers for Discos, Wine bar, Pubs, KTV and restaurants around the globe.



Dogarina winery is in a DOC and DOCG production zone which consists of the 9 provinces of Veneto and Friuli (Belluno, Gorizia, Pordenone, Treviso, Trieste, Udine, Venice, Vicenza), where it was already authorized the cultivation of the vine Prosecco. (The name Glera is synonym of Prosecco). This new DOC encompasses and replaces the existing IGT (Prosecco Treviso Hills, Marca Prosecco, Prosecco of Veneto, Alto Livenza Prosecco, Prosecco of Venezia) in a single territory.

Over 150 hectares of vineyards, 2,000,000 bottles sold in 2011, 40 years of experience in qualified food and wine, this is Dogarina, the modern and dynamic farm of the Tonus family that is now a jewel in the heart of the Veneto landscape, between Treviso and Venice by the river Piave. In the more than 150 hectares vineyards, the farm produces elegant wines with character, that are the result of the land that nurtures them: the so-called caranto, a hard and clayey soil, rich in calcium and magnesium, that conveys wines sapidity, elegance and structure. We are honoured that *Dogarina give us the exclusive rights to Import and Distribute her wines in China.*

